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Verslag van de vergadering van Bouwend Nederland Afdeling Brabant Mid-

West  

Opening 

Willem-Jan Aarsen opent namens het bestuur van Afdeling Brabant Mid-West deze ledenbijeenkomst / Algemene 

ledenvergadering en heet de aanwezigen van harte welkom. Willem-Jan neemt het programma, dat in het teken staat van 

de stemming voor integratie van de Afdeling met Bouwend Nederland, met de leden door en benoemt dat een tweede 

bijeenkomst op 11 december nodig is, omdat vandaag geen tweederde van het aantal afdelingsleden (inclusief afgegeven 

volmachten) aanwezig is. 

1. Veiligheid 

We starten met een recent opgenomen video over Veiligheid. Het bestuur (evenals andere besturen binnen Bouwend 

Nederland, maar ook bij veel directies van bouw- en infrabedrijven) wil voortaan elke vergadering als eerste stilstaan bij dit 

onderwerp. De link naar de film zal worden gedeeld met de leden, zodat ieder deze ook binnen zijn/haar bedrijf kan 

afspelen. 

 

2. Terugblik op activiteiten 2024  

Verenigingsmanager Petra Landmeter neemt de aanwezigen in vogelvlucht mee in een terugblik op de activiteiten die in 

2024 zijn georganiseerd voor en met leden. Zo kwamen een drietal grotere themabijeenkomsten voorbij, het bouwvrouwen 

event, bouwplaatsbezoeken op drie plekken in de afdeling, meerdere contactgroepen én de spectaculaire Onderwijsdag van 

de Bouw.  

3. Inventarisatie behoeften en wensen  

Tijdens een korte pauze kregen leden de gelegenheid om een enquête in te vullen, waarin zij hun behoeften en wensen 

voor 2025 konden aangeven. Welke thema’s zijn belangrijk, de gewenste tijdstippen van activiteiten en wel of niet 

samenkomen in kleinere gezelschappen. Met de input zal het (deels vernieuwde) bestuur zich gaan buigen over de te 

ondernemen acties voor het nieuwe jaar en of leden meer actief betrokken willen zijn in werkgroepen of commissies. 

Tijdens de tweede ledenbijeenkomst/ALV op 11 december zal dezelfde enquête worden uitgedeeld. 

4. Verantwoording van de jaarcijfers over 2023  

Penningmeester Willem-Jan Aarsen presenteerde de cijfers over het jaar 2023 en verantwoordde dat we de begroting met 

€ 5.149,- overschreden hebben, zonder de opname van € 10.000,- uit het eigen vermogen waar bij het opstellen van de 

begroting rekening mee gehouden was. Eén van de oorzaken is het faciliteren en deels betalen van de training Wet 

Kwaliteitsborging voor onze afdelingsleden. Het bestuur was unaniem over het besluit om dit voor leden mogelijk te 
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maken. Voor die overschrijding van de begroting spreken we het eigen vermogen aan. De opbrengsten bestaan jaarlijks uit 

een afdelingsbijdrage per lid vanuit Bouwend Nederland aan de Afdeling en uit bijdragen vanuit budgetten van Bouwend 

Nederland aan onze thema-activiteiten. De uitgaven betreffen voornamelijk de kosten van het secretariaat/de 

verenigingsmanager, kosten voor accountant, verzekering, bestuurskosten en alle ledenactiviteiten. In de begroting was 

rekening gehouden met het opnemen van € 10.000,- uit het eigen vermogen. Op 13 november jl. heeft een kascontrole 

plaatsgevonden door twee afdelingsleden (Bouwbedrijf Berende en Winters Bouw en Ontwikkeling) en werd de 

verantwoording van de cijfers door hen akkoord bevonden. 

De verwachting is dat we voor 2024 opnieuw de begroting zullen overschrijden met ongeveer eenzelfde bedrag. In 2024 is 

een extra bestuurderstraining (vanwege deels vernieuwd bestuur) mee begroot en hebben we extra kosten gemaakt voor 

de Onderwijsdag van de Bouw, waarvan de afrekening nog niet is afgewikkeld. Ook zijn extra kosten gemaakt voor het 

afstudeeronderzoek naar ‘behoud jonge vakkrachten’ in opdracht van de Afdeling en de drie opleidingsbedrijven in onze 

afdeling. De kosten daarvan worden gedeeld. Met de kosten voor twee extra ledenbijeenkomsten/ALV’s zoals deze van 25 

november en die van 11 december was in de begroting geen rekening gehouden. Dit brengt (geringe) extra kosten met 

zich mee. In januari zullen we het financieel jaarverslag over 2024 laten opstellen en het resterend vermogen naar een 

bestemmingsreserve bij Bouwend Nederland overmaken, wanneer na twee bijeenkomsten wordt ingestemd met integreren 

van de Afdeling met de vereniging Bouwend Nederland. 

 

Besluit 

De aanwezige afdelingsleden gaan akkoord met de verlenen decharge aan het bestuur. 

5. Het voornemen om te integreren met Bouwend Nederland 

Als laatste onderdeel van deze bijeenkomst licht Willem-Jan Aarsen namens het afdelingsbestuur het voornemen tot 

integratie van Bouwend Nederland toe. Bij de samenvoeging van vier voormalige afdelingen in 2016 was er geen 

instemming om te integreren en werd besloten tot het oprichten van een eigen entiteit: Bouwend Nederland Afdeling 

Brabant Mid-West. Van de vier voormalige afdelingen zijn er nog drie in onze afdeling als bouwkring actief. Met de 

besturen van die bouwkringen hebben dit voorjaar gesprekken plaatsgevonden over het voornemen tot integreren. Die 

besturen besloten een positief advies aan hun bouwkringleden af te geven en stemden in. Het afdelingsbestuur heeft 

zorgvuldig de voor- en nadelen overwogen, maar heeft geen nadelen kunnen ontdekken. Als voordelen noemen we 

voornamelijk het niet meer zelfstandig hoeven voeren van de administratie en het laten uitvoeren van controle van de 

administratie. Verder kunnen verzekeringen en de bankrekening worden opgezegd, wat scheelt in de kosten. Bouwend 

Nederland heeft Afdeling Brabant Mid-West altijd hetzelfde behandeld als wel geïntegreerde afdelingen in de vorm van 

ondersteuning en financiële bijdragen aan bijvoorbeeld thema-bijeenkomsten. In die ondersteuning verandert ook na 

integratie niets. Het Dagelijks Bestuur van Bouwend Nederland heeft op 16 oktober het integratieverzoek behandeld en 

een positief advies uitgesproken en schriftelijk bevestigd. Enkele deelnemers blikken terug op het samenvoegen van de 

afdelingen destijds en missen het enthousiasme van voormalige afdelingsleden om samen te komen. Daar getuigt ook de 

geringe opkomst van deze bijeenkomst volgens enkele deelnemers weer van. De verenigingsmanager geeft aan dat de 

themabijeenkomsten dit jaar een hogere opkomst kenden en dat zij ook voordelen ziet van een geografisch ‘grotere’ 

afdeling. De drie overgebleven bouwkringen organiseren overigens nog altijd meer lokalere bijeenkomsten van niet-

inhoudelijke aard. Ook het scheiden van jongere en oudere leden wordt besproken, het wel vermengen of juist apart 

organiseren van activiteiten voor de verschillende groepen afdelingsleden. Tot slot worden vragen gesteld over het beheer 

van het eigen vermogen na integratie. Na de toelichting dat er middels een document Overdracht van Gelden geen 

aanspraak op de gelden gemaakt zal worden door Bouwend Nederland en dat de Afdeling te allen tijde eigen baas over 

het geld en de besteding ervan blijft stemmen de aanwezige leden allen in. Hiertoe zet elk aanwezig afdelingslid zijn 

handtekening op de presentatielijst. Er zijn voor- en tijdens de vergadering ook vijf volmachten verstrekt van 

afdelingsleden die niet aanwezig konden zijn, maar wel instemmen met het besluit. 

Een tweede bijeenkomst is nodig omdat op 25 november geen tweederde van het totale aantal afdelingsleden aanwezig is. 

Tijdens de bijeenkomst van 11 december kan bij instemming het besluit tot integratie bekrachtigd worden.  
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Op 11 december wordt van die tweede bijeenkomst gebruik gemaakt om de eindresultaten terug te koppelen aan leden 

van het onderzoek van Esmée Boshuijer (afstudeerder HRM-opleiding Avans) naar ‘behoud jonge vakkrachten’ in opdracht 

van Afdeling Brabant Mid-West, Bouwmensen Eindhoven-Tilburg, BouwSchool Breda en Bouwmensen Zuidwest. 

 

Besluit 

De aanwezige afdelingsleden stemmen in met de ontbinding van de zelfstandige vereniging Bouwend Nederland Afdeling 

Brabant Mid-West en gaan akkoord met het integreren van Afdeling Brabant Mid-West met Bouwend Nederland.  

 

Sluiting 

De bijeenkomst/Algemene ledenvergadering wordt afgesloten en de aanwezigen vangen aan met het diner. De stemmen 

van de vandaag aanwezige afdelingsleden en de afgegeven volmachten tellen mee voor de gehele telling. Leden die 

vandaag gestemd hebben (live of via een volmacht) hoeven niet aanwezig te zijn op de tweede bijeenkomst op 11 

december, tenzij zij voor het onderwerp ‘behoud jonge vakkrachten’ willen komen. 

Het afdelingsbestuur dankt alle aanwezigen voor hun aanwezigheid, het opgeven van hun behoeften en wensen via het 

enquêteformulier en voor hun vertrouwen en uitgebrachte stem. 

 

Bijlagen: 

- Afschrift van de presentielijst afdelingsleden ledenbijeenkomst/ALV 25 november 2024 met handtekening voor 

instemming (één aangemelde deelnemer, René Mooy, was niet aanwezig). 

- Afschrift van vijf afgegeven volmachten 

 


